
شنبه    27  دى  ماه   1399      2  جمادى الثانيه     1442    16 ژانويه 2021     سال  پنجم      شماره  95      4صفحه    1000تومان

www.jonoobfardanews.ir        :آدرس سايت

طراح : الهام شيخ ميرى

مدیر مسئول و سردبیر : مهدی قمر

نماينده آبادان :

مردم آبادان كماكان پس از گذشت 33سال از پايان جنگ تحميلى هنوز  جنگ زده هستند
نماينده  محفوظى  مجتبى  سيد  دكتر 
مردم آبادان و اروند كنار در جلسه شوراى 
دكتر  باحضور  آبادان  شهرستان  تأمين 
امنيت  كميسيون  رئيس  نائب  حيدرى 
از  پس  كماكان  آبادان  :مردم  گفت  ملى 
تحميلى  جنگ  پايان  از  33سال  گذشت 
جنوب  گزار  هستند.به  زده  جنگ  هنوز  
فردا دكتر سيد مجتبى محفوظى نماينده 
مردم شريف آبادان و اروند كنار در جلسه 
باحضور  آبادان  شهرستان  تأمين  شوراى 
كميسيون  رئيس  نائب  حيدرى  دكتر 

رئيس  پور  حضرت  دكتر  مليو  امنيت 
كماكان  آبادان  :مردم  گفت  مرزها  كميته 
جنگ  پايان  از  33سال  گذشت  از  پس 
هستند.ايشان  زده  جنگ  هنوز   تحميلى 
ديد  آبادان  مشكلات  افزود:حل  ادامه  در 
دل  وسعت  به  هم  آن  خواهد  مى  وسيع 
مردم آبادان ، آبادان و آبادانى ايثار، صبر، 
وحجب و حيا به خرج داد ولى متأسفانه از 
همه ظرفيت ها براى آبادانى و آبادان خرج 
اين مردم شريف و   : نشد.محفوظى گفت 
دست  خود  مشكلات  با  همچنان  باغيرت 

و پنجه نرم مى كنند.مشكلاتى از قبيل دژ 
خاكى كه بنده به كرات با مسؤلين امنيتى 
و نظامى در سطح ملى درباره برداشتن اين 
اين  كه  مشكلاتى  از  و  كردم  صحبت  دژ 
دژ براى مردم شريف آبادان واروندكنار بوجود 
آورده ابراز تأسفم نموده ام.نماينده آبادان در 
:حل مشكل  افزود  اسلامى  مجلس شوراى 
سفر ماشين هاى بارملوانى كه از گمركات 
عازم ميشوند يكى ديگر از مسائلى است كه 
مردم آبادان و اروندكنار با آن مواجه هستند و 

خواسته ما حل اين مشكل است.
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تعهد گروه مديريت استان در حمايت و دفاع از جايگاه فولاد خوزستان در كشور
استاندار خوزستان، گروه مديريت استان را در 
حمايت و دفاع از جايگاه فولاد خوزستان در 
كشور و توسعه اين هلدينگ متعهد دانست. 
و  خوزستان  استاندار  شريعتى  غلامرضا 
هيات همراه روز يكشنبه 14 دى ماه 1399 
با استقبال على قلعه نوى مديرعامل فولاد 
خوزستان و رضا طاهرى رئيس هيات مديره 
از سايت فولادسازى و پروژه مگا مدول آهن 
اسفنجى (زمزم 3) شركت فولاد خوزستان 

بازديد ميدانى كردند.
اظهار  ديدار  اين  در  خوزستان  استاندار 
به  نسبت  خوزستان  فولاد  داشت: شركت 
و  قدمت  از  فولادى،  شركت هاى  برخى 
وسعت بيشترى برخوردار است. حمايت هاى 
اين شركت به عنوان صنعت مادر در قبال 
شركت  هاى گروه ملى صنعتى فولاد و فولاد 
راه  و  احداث  در  گذارى  سرمايه  و  كاويان 
اندازى فولاد اكسين بر كسى پوشيده نيست.

وجود  با  خوزستان  فولاد  گفت:  شريعتى 
نزديكى به آب هاى آزاد، بندر، خطوط ريلى 
برق در  توليد 13 هزار مگاوات  و ظرفيت 
استان براى تكميل زنجيره ارزش خود، با 
موانع زيادى دست و پنجه نرم كرد تا به اين 

مهم دست يافت.
وى با تاكيد بر حساسيت مسئولان فولاد 
اين  جايگاه  تثبيت  به  نسبت  خوزستان 
شركت در كشور گفت: ما از مسئولان فولاد 
خوزستان خواستاريم كه با ارائه طرح هاى 
مشكلات،  برابر  در  استقامت  و  توسعه اى 
سعى در اشتغال  زايى بيشتر در سطح استان 

نمايند. 
سود و منفعت توليد، حقوق سهام دار است 
استان  در  بايد  گذارى  سرمايه   توسعه  اما 
به  نيز  آن  سود  نهايت  در  كه  شود  انجام 
سهام دار باز  گردد. با توسعه فولاد خوزستان 
زمينه اشتغال بيشترى براى جوانان استان 

فراهم مى شود.استاندار خوزستان در پايان 
سخنان خود از تلاش هاى بى وقفه مديريت  
فولاد خوزستان در توسعه اقتصادى استان، 
اشتغال زايى و مسئوليت هاى اجتماعى تشكر 
نمود و ابراز اميدوارى كرد كه اين صنعت 
مادر در استان با كمك تمامى سازمان هاى 
شركت هاى  با  رقابت  قدرت  دست اندركار، 
رقيب را داشته و گامى رو به جلو در تحقق 

پيشرفت استان خوزستان برداشته شود.
شركت  مديره  هيات  رئيس  طاهرى  رضا 
فولاد خوزستان در اين نشست گفت: برنامه  
راه اندازى خط توليد مگامدول آهن اسفنجى 
(زمزم3) براى سال 1401 پيش  بينى شده، 
خوزستان  فولاد  مديرعامل  تلاش  با  كه 
قرار است، پيش از زمان بندى يادشده به 
بهره بردارى برسد. با توجه به مشكلاتى كه بر 
سر راه اين پروژه قرار گرفته نياز به حمايت 

تمامى مسئولان استانى است.

اولويت فولاد خوزستان  ادامه داد:  طاهرى 
در تامين نياز شركت هاى داخلى است. در 
از 70  بيش  فولاد خوزستان  راستا  همين 
درصد از توليدات خود را به بخش داخلى و 

30 درصد آن را صادر كرده است.
اين  در  است،  حاكى  ما  خبرنگار  گزارش 

منابع  معاون  زاده  عباس  مهران  نشست 
شهنيانى  ميثم  اجتماعى،  امور  و  انسانى 
معاون برنامه ريزى و توسعه و سعيد قاسم 
زاده مديرعامل شركت صنعت فولاد شادگان 
توضيحاتى در خصوص عملكرد گروه فولاد 
خوزستان در زمينه هاى مختلف ارائه كردند.

مديرعامل سازمان آب و برق خوزستان؛

آب كشاورزى بيش از يك ميليون هكتار از اراضى كشاورزى خوزستان تامين مى شود
در  آبى  منابع  هاى  محدوديت  ميان  در 
هاى  همكارى  و  ريزى  برنامه  با  شادگان، 
بين بخشى رضايت كامل كشاورزان را شاهد 
بوديم و براى اولين بار مسئولان محلى بخاطر 
برق  و  آب  سازمان  از  كشاورزان  رضايت 
خوزستان به طرق مختلف قدردانى كردند 
كه اين كار حاصل برنامه ريزى تخصصى و 
كار گروهى و به روش حداكثر دبى، حداقل 

دبى و آبيارى موجى اتفاق افتاد.
آيين  حاشيه  در  فردا  جنوب  گزارش  به 
تجليل از تلاشگران تامين آب كشاورزى و 
شرب در سال 98-99 مديرعامل سازمان آب 
و برق خوزستان گفت: برنامه امروز به جهت 
تقدير از همكاران بنده به خاطر تامين آب 
شرب، صنعت و كشاورزى در استان پهناور 

خوزستان تشكيل شده است.
دكتر فرهاد ايزدجو با اشاره به تغيير رويكرد 
كرد:  اظهار  خوزستان  برق  و  آب  سازمان 
استفاده از منابع نرم افزارى و توجه علمى 
به داده ها باعث برنامه ريزى هاى تخصصى 
و در نتيجه دسترسى تضمينى به اهدافمان 
شده و اين تحول مطلوبى در كاركرد سازمان 

توسط  آبرسانى  بخش  در  افزود:  است.وى 
تاسيسات غدير و جنوب شرق بالغ بر يك 
ميليون و هفتصد هزار مترمكعب تامين آب 
شرب و آب صنعت را شاهد هستيم كه با 
و  تامين  استان  شهر  يازده  آب  وجود  اين 
جمعيتى بالغ بر دوميليون و هفتصدهزار نفر 
را پوشش داده مى شود.مديرعامل سازمان 
آب و برق خوزستان با بيان اينكه پايدارى آب 
شرب توسط تاسيسات آبرسانى در شرايط 
بسيار مطلوبى قرار دارد گفت: عليرغم تمام 
مشكلات پيش روى سازمان و محدوديتهاى 
مالى و بودجه هاى ناچيز مصوب، پايدارى 
تامين آب افزايش چشم گيرى داشته است 
پايدارى مى  اين  كه به ويژه سال آبى 99 

تواند مورد توجه قرار بگيرد.
شد  باعث  آب  پايدارى  داد:  ادامه  ايزدجو 
شهرهاى  در  را  شهروندان  نسبى  رضايت 
هدف شاهد باشيم و در كنار كمك پرُآبى 
به ذخايرمان شواهد نشان داد كه از شورى 
آب خرمشهر و آبادان نيز كاسته شد كه در 
نتيجه آن رضايت نسبى مردم اين شهرها 
تامين آب  حاصل شد.وى تصريح كرد: در 

اقدام خوبى صورت گرفت و هر  كشاورزى 
سال مساحتى بيش از يك ميليون هكتار 
و  شد  كشت  استان  كشاورزى  اراضى  از 
درآمدهاى خوبى را نيز براى كشاورزان ايجاد 
كرد به شكلى كه در قياس با سالهاى پيش از 

رشد قابل توجهى برخوردار بود.
مديرعامل سازمان آب و برق خوزستان با ابراز 
نگرانى از افزايش سطح زير كشت شلتوك در 
استان خوزستان گفت: در سال اخير سطح 
زير كشت شلتوك افزيش داشت و اين مساله 
باعث شد منافعى براى بخشى از كشاورزان 
ايجاد شود ولى در بخش هاى پايين دست 
به دليل زهاب ناشى از كشت برنج، كشاورزان 

جنوبى متحمل خساراتى شدند.
وى افزود: بدنه كارشناسى سازمان، خسارات 
زهاب ناشى از افزايش كشت شلتوك را پيش 
بينى كرده بود و ما اثرات ناشى از افزايش 
زهاب را به خوبى مى دانستيم اما در مساله 
تعيين سطح زيركشت اين محصول، سازمان 

با تصميمات خارج از مجموعه روبرو بود.
ايزدجو با اشاره به وضعيت خشكسالى حوضه 
با  مارون  اظهار كرد: در حوضه  مارون  آبى 

روبرو  آورد آب  تا 30 درصدى  كاهش 25 
بخشى شركتها  بين  همكارى  با  اما  بوديم 
و امور آب ها عليرغم كمبود منابع، آب به 

خوبى ميان كشاورزان توزيع شد.
مديرعامل سازمان آب و برق خوزستان افزود: در 
ميان محدوديت هاى منابع آبى در شادگان، با 
برنامه ريزى و همكارى هاى بين بخشى رضايت 
كامل كشاورزان را شاهد بوديم و براى اولين بار 
مسئولان محلى بخاطر رضايت كشاورزان از 
سازمان آب و برق خوزستان به طرق مختلف 
قدردانى كردند كه اين كار حاصل برنامه ريزى 
تخصصى و كار گروهى و به روش حداكثر دبى، 

حداقل دبى و آبيارى موجى اتفاق افتاد.
وى گفت: به دليل سوق مصرف كشاورزى به 
سوى كشت پرُمصرف فقدان ظرفيت كافى 
زهكش ها پيش بينى شد زيرا كه زهكش 
ها براى كشت هاى پرمصرف با سطح وسيع 
طراحى نشده بودند اما با صرف هزينه اى معادل 
100 ميلياردتومان ظرفيت اين زهكش ها به 

ميزان زيادى افزايش پيدا كرد.
هنديجان  و  شادگان  در  داد:  ادامه  ايزدجو 
كارايى  و  ظرفيت  افزايش  براى  شوشتر  و 

زهكش ها مبلغى معادل 20 ميلياردتومان 
صرف شد كه در نتيجه اين عمليات ظرفيت 
15 مترمكعبى كانال ها 30 مترمكعب افزوده 
شد.مديرعامل سازمان آب و برق خوزستان 
تصريح كرد: براى جبران ظرفيت خروجى 
زهكش ها در بخش هاى از كانال هايمان از 
پمپ هاى ديزلى استفاده كرديم اما در بخش 
هايى ديگر به دليل افزايش زهاب ناشى از 
اراضى  از  قسمتى  پرمصرف،  هاى  كشت 
كشاورزى زير آب رفت و نتوانستيم به شكل 

مطلوب اين آبگرفتگى ها را كاهش بدهيم.


